
Pöytäkirja 

Desistanssi ry:n hallituksen kokous 

Aika: 25.01.2024 klo 14:00 

Paikka: Kaisa-talo, kerros 6, ryhmätyötila 6005 

Läsnäolijat: Emmiina Kulmala, Tea Österlund, Henrik Ali-Hokka, Kajsa Santonen, Sofia 

Malinen 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Emmiina Kulmala avaa kokouksen ajassa 14.20. 

 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous on todettu lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen   

Hyväksytään esityslista 

 

4. Ilmoitusasiat   

- Patentti- ja rekisterihallitukselle tehty ilmoitus päivitetyistä tiedoista 

- Hallituslaiset Valtsikatoimijat 2024 Facebook-ryhmään 

 

5. Tapahtumat 

- Kriminologit työelämässä -tapahtuma 8.2.2024 

Tällä hetkellä tapahtumaan on jo ilmoittautunut 23 ihmistä, joka iso määrä 

Desistanssin aikaisempiin tapahtumiin verrattuna. Sofia on organisoinut panelisteja ja 

mainostanut tapahtumaa Instagramissa ja sähköpostituslistalla. Tapahtuman juontaa 

väitöskirjatutkija Ira Salo Turun yliopistosta. Tällä hetkellä panelisteiksi on sovittu 

Aaro Beuker ja Maria Kalliokoski. Kajsa Santonen selvittää, jos Aseman Lapsista tai 

A-klinikkasäätiöltä pääsisi vielä joku mukaan. Viestinnän tapahtumasta muille 

sosiaalitieteiden ainejärjestöille ja Kannunvalajille hoitaa Emmiina. 

Tapahtumapäivänä järjestelyihin osallistuu koko hallitus. Sofia laittaa ig-storyn 

ohjeistuksen siitä, miten löydetään paikalle. Tea ja Henrik hoitavat kaupassa 

käymisen. Tapahtumassa Emmiina kuvaa someen.  

- Infotilaisuus kriminologian maisterihausta sekä maisterioptiohausta kiinnostuneille 

Järjestetään perinteinen infotilaisuus verkossa. Yhteishaku alkaa 13.3., joten 

tapahtuma kannattaa järjestää ennen sitä. Pyydetään Matti Näsiä mukaan 

tapahtumaan. Ehdotetaan Matille seuraavia päiviä: 29.2., 4.3. ja 6.3. Tapahtuma on 

hyvä olla illalla klo 18 eteenpäin. Koska kaikki halukkaat eivät kuitenkaan pääse 

osallistumaan tapahtumaan, pohditaan mahdollisuutta nauhoittaa infotilaisuus. Jotta 

tapahtuma tavoittaa erityisesti yhteishaun kautta hakevat maisteriopiskelijat, 

tiedotetaan tapahtumasta kaikille sosiaalitieteiden ainejärjestöille ympäri Suomen. 

Henrik ottaa vastuulleen tapahtumasta viestimisen. Nettisivuille laitetaan aiheesta 

päivitys sekä Instagramiin postaus. Tea lupasi ottaa tapahtumasta ylös kysymykset ja 

vastaukset, jotka voisi kirjoittaa nettisivuille.  



- Keskusrikospoliisiin museovierailu 

Sofia sai vastauksen KRP:ltä, että meidät otetaan mielellämme vierailulle 

loppukeväästä. Museosta ehdotettiin neljää eri päivää ja hallitus valitsi sopivimmaksi 

23.4. Sofia ottaa tapahtuman viestinnän vastuulleen. 

 

6. Nettisivujen päivittäminen 

- Emmiina päivitti hallituksen yhteystiedot nettisivuille.  

- Tea sai Matti Näsiltä uusimmat hakijatiedot, jotka lisätään Desistanssin nettisivuille. 

Samassa yhteydessä päivitetään myös nettisivujen Opiskelijaksi -osio vastaamaan 

tämän vuoden yhteishakua.  

- Sofia muutti etusivun niin, että siellä näkyy nyt ensimmäisenä staattinen sivu eikä 

blogi. Etusivulle on myös lisätty tiedot uusimmista tapahtumista.  

 

7. Vuoden 2023 toimintakertomuksen ja tilinpäätöksen hyväksyminen 

Sofia Malinen esitteli vuoden 2023 tilinpäätöksen. Hän nosti esille, että Desistanssin 

yksittäinen suurin kuluerä ovat pankkipalvelut, joihin meni vuodessa 295 euroa. Se on puolet 

enemmän kuin vuonna 2022, jolloin pankkipalveluihin meni 139 euroa. Tulevaisuudessa 

olisikin syytä kilpailuttaa pankkeja, koska pienen yhdistyksen varoista summa on todella iso. 

Esittelyn jälkeen hyväksyttiin vuoden 2023 tilinpäätös. Toimintakertomusta ei vielä 

hyväksytty, koska se ei ollut esittelykunnossa. Toimintakertomus hyväksytään 

kevätkokouksessa.  

 

8. Toimintasuunnitelma vuodelle 2024 

Jokainen hallituslainen työstää omaa vastuualuettaan toimintasuunnitelmaan. Mallina voi 

käyttää edellisvuoden toimintasuunnitelmaa, mutta otetaan aikaisemmin keskustellut 

pääpainopistealueet vuodelle 2024. Näitä olivat sosiaalisen median käytön lisääminen, 

nettisivujen päivittäminen, toiminnan houkuttelevuuden lisääminen ja ympäristöasioista 

viestiminen aktiivisemmin. Deadline toimintasuunnitelman työstöön on 18.2. Talousarvion 

tekee Tea yhdessä edellisen vuoden taloudenhoitajan Outi Turusen kanssa.  

 

9. Ympäristösuunnitelman hyväksyminen 

Kajsa esittelee ympäristösuunnitelman, joka vastaa edellisvuoden ympäristösuunnitelmaa. 

Sofia ehdottaa, että ympäristösuunnitelman alkuun lisätään vielä kappale tieteellisestä 

tutkimuksesta, kuten planetaarisista rajoista ja Sitran tekemästä keskivertosuomalaisen 

hiilijalanjäljestä. Varsinaisia muutoksia itse toimintatapoihin ei tule. Hyväksytään 

ympäristösuunnitelma Sofian ehdottaman lisäyksen kanssa. Keskusteltiin vielä yleisesti 

ympäristösuunnitelman toteutumisesta edellisellä hallituskaudella. Ympäristösuunnitelmaa 

noudatettiin muuten täysin, mutta ympäristötietoisuuden lisäämisessä on vielä parantamisen 

varaa. Ympäristösuunnitelmassa todetaan näin: “Desistanssi kannustaa jäsenistöä kestävään 

ja ympäristöystävälliseen toimintaan myös ainejärjestötoiminnan ulkopuolella. Desistanssi  

voi halutessaan tehdä kannanottoja ympäristöasioihin liittyen tai nostaa ympäristöön liittyviä 

teemoja muilla tavoin keskusteluun.” Kokouksessa keskusteltiin, että tämän hallituskauden 

aikana Desistanssi voisi nostaa aktiivisemmin esille ympäristöasioita. 

 



10. Muut esille tulevat asiat 

Seuraavan kokouksen ajankohta 12.3 klo 17. 

 

11. Kokouksen päättäminen 

Emmiina Kulmala päättää kokouksen ajassa 15.35. 

 

 

 

 

Pöytäkirjan allekirjoitukset 

 

 

 

        
             

Emmiina Kulmala, puheenjohtaja   Sofia Malinen, sihteeri 

 


